

AISN'S WEEKLY NEWSLETTER

Wednesday, March 6th, 2019

Dates to Remember:

Thursday, March 14th - Pi Day; celebration of Mathematics

Thursday, March 14th - Board Meeting - 5:00 p.m.

Monday, March 25th - Friday, March 29th - NO SCHOOL - Spring Break

STUDENT COUNCIL FUNDRAISER: Student council has organized a charity drive to Le Foyer de L'Enfance, a local organization that benefits handicapped children. The goal of this charity drive is to collect children's clothing, toys, non-perishable food, and other necessary items. We encourage all students from pre-k to grade 12 to donate items that are not being used and are in good condition. Boxes will be provided in each classroom from Monday, March 4th to Friday, March 15th. It is important to keep in mind that the people receiving these donations are children, so please bring age-appropriate items. Additionally, the class who donates the largest number of items will be treated to a movie and popcorn.

At the conclusion of the drive, students in grades 9 to 12 will have the opportunity to visit the center and interact with the children. This could also count towards community service hours.

Possible Donations:

- Rice
- Powdered Milk
- Crayons
- Stuffed animals
- Shoes
- Picture books (with few words, any language)
- Pasta
- Sugar
- Bibs
- Clothing (infants - 8 years)
- Blankets
- Canned goods
- Cereal
- Legos
- Diapers

Celebrate Mathematics by making and eating pie! AISN will celebrate Mathematics during the week of March 10th culminating with Pi Day on Thursday, the 14th. Please see attached flyer for more information.

First day of school for 2019-20 school year is Monday, August 26th. The School Board approved the calendar for the 2019-20 school year. Our first day of school will be Monday, August 26th, 2019. While the complete calendar for 2019-20 will not be available mid-March, we did want to let you know the first day of school so you can make your summer plans.

College acceptances continue to arrive for our Seniors. Congratulations to our students that have been accepted to: *In the US: California University of Pennsylvania, Drew University, George Mason University, Hult University - Boston, Saint John's University, Suffolk University. In the UK: Hallow University, Hartpury College, Hult University, London City University, Newcastle University.*

Scholarship Money is also being awarded to our Seniors. Congratulations to our students who have been offered the followings scholarships: *Academic Promise Scholarship (\$13,000), Legacy Scholarship (\$1,000).*



COURRIER HEBDOMADAIRE D' AISN

Mercredi 6 mars 2019

Dates à retenir :

Jeudi 14 mars - « Pi Day » ; célébration des mathématiques

Jeudi 14 mars-Réunion du conseil d'établissement

Lundi 25 au vendredi 29 mars- PAS D'ECOLE-Vacances du printemps

Récolte de fonds du conseil des élèves : Le conseil des élèves a organisé une collecte de fonds au profit du Foyer de l'Enfance, une organisation locale au profit des enfants handicapés. Le but de cette campagne de charité est de collecter des vêtements, des jouets, des denrées non périssables et d'autres articles nécessaires pour les enfants. Nous encourageons tous les élèves de la maternelle à la douzième année à faire un don d'articles qui ne sont pas utilisés et qui sont en bon état. Des caisses seront fournies dans chaque salle de classe du lundi 4 mars au vendredi 15 mars. Il est important de garder à l'esprit que les personnes qui reçoivent ces dons sont des enfants, apportez donc des objets adaptés à leur âge. En plus, la classe qui donne le plus grand nombre d'éléments aura droit à suivre un film et des popcorns.

À la fin de la collecte, les élèves de la 9e à la 12e année auront l'occasion de visiter le centre et d'interagir avec les enfants. Cela pourrait également compter pour les heures de service communautaire.

Dons souhaités :

- Riz
- Lait en poudre
- Crayons
- Animaux en peluche
- Chaussures
- livres d'images (peu de mots, peu importe la langue)
- Pâtes
- Sucre
- Bavoirs
- Vêtements (nourrissons - 8 ans)
- Couvertures
- Conserves
- Céréale
- Legos
- Couches

Célébrez les mathématiques en faisant et en mangeant une tarte ! AISN célébrera les mathématiques au cours de la semaine du 10 mars et se terminera avec la journée du Pi le jeudi 14. Veuillez consulter le prospectus ci-joint pour plus d'informations.

Le premier jour d'école pour l'année scolaire 2019-2020 est le lundi 26 août. Le conseil d'établissement a approuvé le calendrier pour l'année scolaire 2019-2020. Notre premier jour d'école sera le lundi 26 août 2019. Bien que le calendrier complet pour 2019-20 ne soit pas disponible à la mi-mars, nous voulions vous informer du premier jour d'école afin que vous puissiez faire vos projets pour l'été.

Les acceptations aux universités commencent à arriver pour nos élèves des classes de terminale. Félicitations à nos élèves qui ont été acceptés : *Aux États-Unis California University of Pennsylvania, Drew University, George Mason University, Hult University - Boston, Saint John's University, Suffolk University. In the UK: Hadlow University, Hartpur College, Hult University, London City University, Newcastle University.*

Des bourses sont également octroyées à nos élèves de terminale. Félicitations à nos élèves qui se sont vu offrir les bourses suivantes : *bourse « Academic Promise » (\$13 000), « Legacy Scholarship » (\$1000).*

